

7 July 2015

التاريخ: ٧ يوليو ٢٠١٥

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai
United Arab Emirates

السيد/ حسن عبدالله السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Consolidation and Streamlining of
Administrative Functions in Arabtec
Holding PJSC

الموضوع: دمج وتنظيم بعض الوظائف الإدارية في
شركة أرابتك القابضة ش.م.ع

On 30 April 2015, Arabtec Holding PJSC's (the Company) annual ordinary and extraordinary general assembly meetings approved amendments to the Company's articles which resulted in the streamlining of the composition of the Company's Board of Directors and enhancing the candidacy requirements for membership of the Board.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وكما تعلمون قررت الجمعية العمومية العادية وغير العادية لشركة أرابتك القابضة ش.م.ع (الشركة) في اجتماعها الذي انعقد في ٣٠ أبريل ٢٠١٥ إجراء بعض التعديلات على نظام الشركة الأساسي، بحيث نتج عن تلك التعديلات تنظيم عمل وتشكيل مجلس إدارة الشركة وتحسين شروط العضوية فيه.

As part of their new leadership mandate, the Company's Board has issued guidance to the senior executive management of the Company to implement a plan for continuing to foster the Company's growth and expansion. To realise this plan, the Company has determined that it is necessary to undertake a reorganization of certain of the Company's business functions to optimise cost savings with a view to enhancing overall profitability in the interest of the Company and its stakeholders as a whole. Effectively, the intended result is to consolidate business functions across the Company and its various subsidiaries (the Group), which would result in the sharing of resources to reduce the Group's overall administrative cost overheads.

قام مجلس إدارة الشركة ضمن الصلاحيات الممنوحة له بتوجيه الإدارة التنفيذية العليا في الشركة لتنفيذ خطة لتعزيز وتطوير نمو أعمال الشركة وتوسعها. وتنفيذاً لهذه التوجيهات رأت الشركة بأنه من الضروري القيام بإعادة تنظيم بعض الوظائف الإدارية بغرض ضبط النفقات وتعزيز ربحية الشركة الأمر الذي سيعود بالنفع على الشركة ومساهميها بشكل عام. وتسعى الشركة من خلال تنفيذ هذه الخطة الى دمج بعض الوظائف في الشركة والشركات التابعة لها (المجموعة) والاستفادة من الموارد البشرية المتاحة على مستوى المجموعة لخفض النفقات والمصاريف الإدارية المتعلقة بأعداد الموظفين.

As part of the reorganization plan being implemented by the Company to realise the Company's overall strategic objectives, the Company has today accepted the resignation of the following executives: Iyad Abdal Rahim (Group

و كجزء من خطة إعادة التنظيم التي تقوم بها الشركة لتحقيق أهدافها وغاياتها الاستراتيجية تم قبول استقالة كل من المدراء التنفيذيين إياد عبدالرحيم (الرئيس المالي التنفيذي للمجموعة) ويزن حتاملة (الرئيس التنفيذي

Chief Financial Officer), Yazan Hatamleh (Group Chief Human Resources and Administration Officer) and Wassel Al Fakhoury (Group General Counsel). Following this reorganisation, departmental functions will be recalibrated to realise the intended consolidation and resource sharing.

In this respect, the Company confirms that the news circulated on social media regarding terminating the employment of a number of the Company's employees is incorrect, as the relevant employees' departure is part of the cost saving programme that has been adopted by the Company.

Additionally, the Company is pleased to announce the appointment of Ravi Murthy as the new acting Group Chief Financial Officer with immediate effect. Mr. Murthy holds a Master of Commerce and a Master of Financial Control and has over 35 years of experience in the finance field and has worked in the Company for 18 years.

The Company will continue implementing its strategy aiming to increase productivity and operational efficiency to win new projects which, in return, will increase benefits to its shareholders and investors.

Yours sincerely

Mohamed Al Fahim
Acting Chief Executive Officer

للموارد البشرية والإدارية للمجموعة) وواصل الفاخوري (المستشار العام). وسيتم تنظيم عمل الإدارات المعنية لدى الشركة بعد عملية إعادة التنظيم انسجاماً مع خطة الشركة في دمج وتقاسم بعض الوظائف والموارد البشرية المتاحة على مستوى المجموعة.

وفي هذا الخصوص تؤكد الشركة عدم صحة ما تداولته بعض وسائل التواصل الاجتماعي من معلومات مغلوطة حول إنهاء خدمات بعض من موظفي الشركة حيث أن ما تم هو جزء من برنامج ضبط النفقات وتعزيز الكفاءة التشغيلية الذي تقوم الشركة على تنفيذه.

كما يسر الشركة الإعلان عن تعيين رافي مورثي في منصب الرئيس التنفيذي المالي بالإنابة للشركة بأثر فوري. يحمل السيد مورثي درجة الماجستير في التجارة ودرجة الماجستير في المراقبة المالية ولديه ٣٥ عاماً من الخبرة المالية وعمل في الشركة لنحو ١٨ عام.

وفي الختام تؤكد الشركة مواصلة تنفيذ استراتيجيتها المتجددة والهادفة التي رفعت مستوى الانتاجية وتعزيز الكفاءة التشغيلية سعياً وراء الفوز بمشاريع جديدة لتحقيق أفضل العوائد للمساهمين والمستثمرين.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

محمد الفهيم
الرئيس التنفيذي بالإنابة

